
Het bijvoeglijk naamwoord 

Het bijvoeglijk naamwoord zegt iets over een zelfstandig naamwoord. 

de groene tafel  de mooie meisjes  de slimme professor 

Als een bijvoeglijk naamwoord iets vertelt over het materiaal waarvan iets 

 gemaakt is, wordt het een stoffelijk bijvoeglijk naamwoord genoemd. 

Deze eindigen vaak op –en 

De ijzeren balk de gouden ring het katoenen shirt  de plastic fles 

 

Onderstreep de gewone bijvoeglijk naamwoorden met blauw en de  

stoffelijk bijvoeglijk naamwoorden met groen. 

 

1. Onder de houten tafel liggen de paarse schriften. 

2. De linnen spandoeken waren de mooiste spandoeken van de optocht. 

3. Ik ga deze metalen borden niet opbergen in het kleine kastje. 

4. Waar heb jij de lelijke groene stickers opgeborgen? 

5. Dat nylon shirt is helemaal vernield door de gele verf. 

6. De oude dame droeg een prachtig zijden blouse. 

7. De jongen liet de grote vaas vallen op het wollen tapijt.  

8. Ik voetbal niet graag met een plastic bal. 

9. Onder de oude lindenboom staat een betonnen bankje. 

10.  De brutale dief heeft alle gouden en zilveren sieraden gestolen. 

 


